

ПОНЕДЕЛЬНИК ВТОРНИК СРЕДА ЧЕТВЕРГ ПЯТНИЦА СУББОГА ВОСКРЕСЕНЬЕ

18 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.30 — «Утро» 9.00 — «Контакт» 9.15 — Мультифильм...

19 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.30 — «Утро» 9.00 — Актуальный репортаж...

20 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.30 — «Утро» 9.00 — Девочка курьер...

21 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.30 — «Утро» 9.00 — По сводкам МВД...

22 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.30 — «Утро» 9.00 — Инновация. Маркетинг. Ре...

23 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 6.45 — Мультифильм 7.15 — Спорт для всех...

24 ФЕВРАЛЯ ПЕРВАЯ ПРОГРАММА 8.00, 15.00, 23.55 — ТСН 8.15 — Ритмическая гимнастика...

Advertisement for KAMI featuring a logo and text: 'KAMI предлагает программные средства защиты информации... КАСИ предлагает сервисные программные средства...'

Advertisement for the State Central Concert Hall 'ROSSIA' with dates and program details.

Advertisement for the Moscow Art Theatre (МХАТ) featuring the play 'The Lord of the Rings'.

Advertisement for the production cooperative 'RAZVITIE' offering transport services.

Advertisement for the 'KANON' cooperative selling gypsum ceiling panels.

Advertisement for the 'KANON' cooperative selling gypsum ceiling panels.

Advertisement for 'БУХГАЛТЕРСКИЕ КУРСЫ' (Accounting Courses) for small businesses.

Advertisement for a real estate agent offering services for apartment sales and rentals.

Large advertisement for 'ВЕЧЕРНЯЯ МОСКВА' newspaper, including contact information and subscription details.